
: לכבוד   

העיר  ראש  – בוקסר  שמואל  

 הנדון: הצעה לסדר בענין הצבעה על כל תב"ר בנפרד 

 רקע : 

   – סוגים  3שלום בלתי רגיל( מתלהצבעה תב"רים )לרוב ישיבות מן המנין עולים ב

רים חדשים "תב  

רים " שינויים בתב  

רים " עדכון וסגירת תב  

 

לדון   ראוי ע מצורך שונה, י שונים, תקציב שונה, והגמאפיינים חשיבות שונה, בר הוא בעל "מאחר וכל ת

   .באר יעקב , לדוגמא והגים בעיריות שונות שנכפי   ולא כמיקשה אחת,   פרד נב ר "ביע על כל תב צולה

יביא להצבעות  כמו כן, הדבר יאפשר לחברי הקואליציה והאופוזיציה חופש הצבעה על כל תב"ר לגופו,  

ישפר את הנראות הציבורית והשקיפות לגבי מה שקורה במועצה ולגבי  ענייניות מצד כל חברי המועצה, 

דבר שישפר את האמון של הציבור בנס ציונה    –ההחלטות על תב"רים במליוני שקלים לפיתוח העיר 

חברי המועצה. בבעירייה ו  

 

ראש העיר  ו , 3/9/2024-בישיבת המועצה מן המניין מתאריך החודשים,   3לפני כ  על ידי  הצעה זו עלתה  

  .הוריד את הנושא מסדר היום בטענה ש״אנחנו צריכים עוד לחשוב על זה״לביקש  

מאז, בשיחות לא רשמיות עם חלק מחברי הקואליציה, נאמר לי מפורשות שההצעה ראויה מאד, ואף ציינו  

כי ייתכן שהיא תעלה כהצעה לסדר משותפת של חברי קואליציה ואופוזיציה על מנת לקדם נושאים של  

 שקיפות ומנהל תקין במועצה.  

תשובתו על הצעתי זו, נעניתי בתשובה   בקשתי לדעת אתאציין גם שבשאילתה ישירה לראש העיר בה 

לאחר מחשבה, הוחלט שאין מקום לשנות את דרך ההצבעה הנהוגה במועצת העיר מזה שנים  הבאה: "

".  רבות מאוד  

לא קשורה לאופוזיציה או    ,, אולי הגיע הזמן לשנות. הצעתי לסדר זו 2025מאחר ואנחנו בפתחה של שנת 

קואליציה, היא קשורה לשיפור עבודתה של המועצה, להגברת השקיפות מול הציבור ולהגברת האמון של  

. ובעומד בראשה התושבים בעירייה ובחברי המועצה הנבחרים   

 הצעתי היא : 

תתקיים הצבעה על כל  , 2025בישיבות המועצה משנת החלטה ש  אשרלקיים דיון על כך בישיבה זו, ול

. כמיקשה אחת  רים יחד"ולא על כל התב   ,תב"ר בנפרד   

 

 בברכה, 

 שירי פרנצי כהן 

 חברת מועצה  


